
Heibergskolen 

 København Ø. 

 

SKOLEBESTYRELSEN 

 Dagsorden til SB-møde  

 

Tid Tirsdag d.19.september 2022, kl.17.00-19.30 
 

Sted  Personalerummet 
 

Dagsorden 
og bilag 
 

Fremsendt og lagt på skolens hjemmeside 
 
B= beslutning, D= drøftelse, O= Orientering  

Kommende 
mødedatoer 

De 9 planlagte mødedatoer i 2022-2023:  
2022   16/8,19/9, 26/10,1/12  
2023    24/1, 1/3, 27/4, 22/5, 13/6 

Til stede: 
Afbud  
 

 

Frederikke, Thor, Trine Friis Toldsted, Thomas Bloch, Stine 
Halskov-Jensen, Dorte Høeg, Katrine Drud-Olsson, 
Kristoffer Andersson, Rikke Cecilie Walberg Andersen, 
Marie-Louise Derning 
Kirsten Egebjerg Juul, Peter Bugge Lorenzen, Jesper 
Daniel Pedersen, Ruqiya Saleh, Jacob Jensby 
Christensen, Trine Krause Larsen  

 

 
17.00-17.20 

Spisning 

1 
17.20–17.50 

Nyt fra: 

1.1 
 

Nyt fra elevrådet 
 

Referat Det første møde er lige blev afholdt. Der er ikke blevet diskuteret noget 
nævneværdigt. Næste møde er i oktober.  
Der afholdes møder i elevrådet ca. hver 5.-6. uge. 
 

1.2 
 

Nyt fra Pædagogisk Råd  
 

Referat Der har været afholdt lejrskoler i 8. og 9. klasse. Vi skal huske næste 
års skolens fødselsdag, at der måske ikke er mulighed for at tjene 
penge til næste års lejrskoler grundet renoveringen. 
I forhold til skolens fødselsdag, så har team B foreslået, at Jacob og 
Trine er frie til at gå rundt til boder og tale med forældrene og så 
skolebestyrelsen står i bod og sælger trøjer m.m. 
Indskolingen gør klar til ”Heiborg-dyst” i uge 41. Hele skolen gør klar til 
fællesugen ”Heibergby” i uge 44. Alle er godt i gang med div. forløb. 
Personalet har et lavt sygefravær. 
 



1.3 
 

Nyt fra KKFO 
 

Referat Der har været første del af pædagogisk tilsyn. 
Vedkommende bemærkede, at der var roligt og at personalet havde en 
god ro. Aktiviteterne kører og pædagogerne er ambitiøse.  
Der er et stort musikprojekt (bas, ukulele, blokfløjter osv.), det er et 
tilbud fra Københavns Kommune. Samtidig har der været et stort 
fodboldprojekt for 2.+3. klasserne. Vi har mange hold med, trods dét at 
vi er en lille skole. Der er flere tilbud på tegnebrættet også for de smalle 
idrætsgrene. 

1.4 Nyt fra ledelsen 
- Økonomi – 3. prognose 
- Orientering vedr. udsatte elever 
- Orientering vedr. pæd. dag 

 

Referat 
 

Vi har fået en ganske almindelig opstart i skolen og det er vi glade for. 
Med en lille sygefravær, er der grund til at være glad. 
Økonomien er også god. Det er dog lidt lavere i forhold til sidste år. Der 
ønskes, at vi hensætter midler til at selv renovere det nuværende 
madkundskabslokale. 
Vi formoder, at temperaturen bliver sat ned i offentlige bygninger. Det 
afventer vi en melding på. 
Vi har desværre elever som har det rigtig skidt. Også i det sociale 
fællesskab. Kompleksiteten fylder meget hos lærere og hos ledelsen. 
Det bliver taget op som et tema i skolebestyrelsen: Børn som kommer 
mindre og mindre i skole. Forandringen er over hele linjen.  
Der arbejdes videre med forældrenes undervisningsdag fredag d. 
27.januar, hvor der er en pædagogisk dag for personalet og forældrene 
overtager undervisningen. Alt det praktiske til denne dag er i hus.  
De andre temaer er ikke glemt, de kommer i årets løb: kommunikation 
(skal være tydeligere) m.m. 
 

1.5 
 

Nyt fra SB´s forperson 
 

Referat  
 

”Intet nyt fra Vestfronten” 

2.0 
17.50–18.10 

Orientering vedr. Byggeri og trafikforhold 

Referat  
 

Der er lavet et projektforslag, der er godkendt. Nu skal der indhentes 
tilbud. 
Der er kommet et informationsbrev til forældrene. 
Grundet at der skal laves en tilføjelse til lokalplanen, når madhuset ikke 
at blive bygget samtidig med helhedsrenoveringen. 
Der kommer en pavillon til genhusning, men kun til to klasser. Så 
spørgsmålet er hvor resten af eleverne skal være. 
Genhusningsdiskussionen er nu i gang med bl.a. arkitekterne. 



Spørgsmålet er hvem genhusningen er for og hvor de skal være. 
Trafikforhold er også blevet diskuteret. Der kigges ind i en dialog vedr. 
sikrere skolevej. 
 

3.0 
18.10-19.15 

Temadrøftelse: 1. Nedslag i sundhedsprofilen: 
Som tidligere besluttet, så starter vi ud med 1. nedslag i 
sundhedsprofilen. Udgangspunktet for diskussionen vil være kapitlet 
”fysisk aktivitet og fritidsliv”. Tanken er, at vi i to grupper (udskoling og 
mellemtrin) kigger på data med dét opdrag, at flere elever ikke bruger 
klubben samt går til en fritidsaktivitet. Derudover er der en udpræget 
præstationskultur.  
Alle udskolingsforældre er inviteret til foredrag med Søren Østergaard 
d. 13/10, hvor pointer fra udskolingsgruppen ville være oplagte at 
præsentere. 

 
 

Bilag Se bilag 

Referat Bestyrelsen deles op i mellemtrin og udskoling. Til slut samles alle 
igen. 
Lidt fra mellemtrinnet: Talte om klubben og hvad der ikke fungerer der. 
Hvad kunne gøres for at det ville fungere bedre i klubben. Dialogen og 
tingene bliver for stort i klubben. 
Hvordan kunne man ”nudge” eleverne videre ud i foreningslivet? 
Evt. en dag med forenings-åbent-hus? 
 
Lidt fra udskolingen: Ved vi nok om hvilke tilbud der er i nærområdet? 
Kunne man lave en ”folder” eller et katalog så man vidste, hvad der 
rørte sig i området. 
Tage fat i klubben om problematikken vedr. mobiltelefoner i klubtiden. 
For at holde fast i fællesskabet, så skulle man have flere til at besøge 
klubben sammen.  
Tit bliver det elitært på foreningslivet. Foreningslivet kunne også hjælpe 
med at komme væk fra præstationslivet.  
Har man også brug for at komme ud i andre sociale rammer som elev. 
At bryde med dén man er i klassen. 
 
En vidensbank til hvad der rører sig på Østerbro. 

4.0 
19.15-19.25 

Opsamling + videre forløb - Sundhedsprofil 

7.0 EVT. 
Jesper/lærer: biodiversitets-projekt. Heibergskolen har præget 
kommunens plan. 

Hilsen FU 
Jacob Jensby, Trine Krause Larsen 


